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qS fues
Janositz Jdnosné

SztÍcs Pdlné
Krátki l.ajostlé

Szabó Ferencné
Szabó Mdrtonné
Aranyos Antalné
Papp Mszlóné
Metzker Jónosné
Vajda Istvtiúné
Dóniel Isndnné
Balogh Jóuefué

80 él)es
(vr.26.)

(vr.07.)
(w.10.)

(vr. M.)
(vr.04.)
(v1.09.)
(vr.1e.)
(vr.22.)
(vr.2s.)
(vr.26.)
(vr.2e.)

75 éilzs

rűrrus nrsŐ vesÁnNepJa:
PEDAGOGUSNAP

Június első vasámapjrín a pedagógusokat és a nevelő munkában
részfuevő, az azt segitő munkatírsaikat köszön$ük. Ez anap azské,
akikől senkinek se szabadna megfeledkezrrie. Családunk mellett -
sajnos egyre inkább előfordul' hogy e helyett - kaptunk tőliik fudast,
emberséget, műveltséget' jó példát és szeretetet.
Pedagógusnap alkalmábóI köszöntsék gyermekeink' unokáink a
szívÍikhöz legközelebb rílló nevelőket, és mi is emlékezzünk vissza
nájuk - ha még lehetőség van ní .' lepjiik meg egykori pedagogusainkat
egy szá| viraggal' kedves üdvözlettel.

PedagógusÍrapi köszöntő
Kezedbe teszem a könyvet,

hogy vezessen a sÍÍrÍí ködben.
Kezedbe teszem az átlátszó kristá|yt,
hogy lásd a szépet, keresd a tisztát.
Kezedbe teszem a gyertyalángot'

világíts annak, aki bántott!
Kezedbe teszem a szőn takarót,

takard be az fuván fázótt.
Kezedbe teszem a fénylő kulcsot,

hogy meleg legyen, és várjon ú otthon.
Indulj hát' s hívd magaddal a gyerekeket,

kezükbe tehesd a szeretetet.

Róth D/láttdz

Iv. CRI'MERUM Történelmi . Kulturális Fesztivál
Nyergesújfalu, Liget tér - Sánc hegy

2008. június 6-7.

Black Brass Zenekar

NyergesújÍalui Német Nemzetiségi
Da|kör Liget tér

2008. június 6. péntek
16.30 - '17.20
17'20. 17'30 szünet
17.30 - 17.50

17.50 - 18.00 szünet
18.00 - 19.00.|9.00 - 19.10 szünet
19..10 - 20.45
20.45 - 21.00
21.00 - 24.00
2ÍD8. június 7. szombat
10.00 - 1 0.10
10.10 - 10.20

10.20 - 10.40
10.40 - 10.45 szünet
10.45 - 11.15

1í .15 .  12 .15

12.15 - 13.15

13.15 - 14.00 szünet
14.00 - 14.25

14.30 - 15.00
15.05- t6.00

16.00. 16'10 szünet
16.10 - 16.40

16.45 - 17.15
17.15 - 18.15

heIyszín:
színpad

színpad

színpad
színpad
színpad

Liget tér

Lige| tér

Sánc hegy

Sánc hegy
Sánc hegy

Sánc hegy

Liget tér
szÍnpad
színpad
színpad
színpad
színpad

Club Era Zenelor

In Diretta Zenekar
Tota| Dance bemutató
Royal Express Zenekar

Tarjáni Néptánc Együttes
Si|ver Blue Együttes
Hastánc bemutató
Wamp EgyÜttes
Verligo Zene?,ar
Köszönetnyilvánílás a
szponzoroknak

Megnyitó Liget tér
Hagyományőző csapatok Ligettér
feIvonu|ása
(H)ős Magyarok bemutaü<ozása Liget tér

Szent Sebestyén Számszert1ász Liget tér
Társaság bemutato|a
Collegium Gladiatorium:
gaIdiátorjátékok
Szent György Lovagrend
és a Primavera táncegyüttes
reneszánsz bajvívás és tánc

Nagykáta HonvédtÜzér
Hagyományőrző A|apítvány
Ke|emen Zso|t |ovasijász
Norde Gard támadása a
Legio Brigetio el|en a Csa||óközi
Lovas|jászok közremt]ködéséveI

Táti Fehér|ófia Lovas
Bará|i Kör
Pínocchio Bábszínház Liget tér
Va{os Zenekar népzene színpad
és |áncház

18.15 - 18.30
18.30 - 19.15
19.15 - 19.30
19.30 - 20.30
20.30 - 20.50
20.50 - 21,00

21.00 - 24.00 SzépÜ|ő Városközpont Zenekar szÍnpad
, Folyamatos programok szombaton:
okori élet bemutatoja a római és barbrir táborban

(ÍI)ős Magyarok bemutató sátra, íjászát
Kézművesek utcáia

Nyergesújfalui vadászok és horgászok bemuiatkoása, házi Íiizőversenye
Heryközség bemutatkoása borkóstolóva.

Kézművesek ut cája, J átszóhátzak

A rendezvényre a belépés díjtalan.
A programvríltoztatás jogát fenntartjuk.

www-crumerum fesztival.hu
szewezőz Nyergesújfa|ui Polgári Kiir Egyesü|et

elérüetőség: 06-70-455-2202; crumerum@vodafone.hu
fórendező: dr. Fekete György rendező: Fekete Krisaiári

Fő támogatóink: I|esign laborKft és a C[S Electonics Kft @j TeAm). Médiatimogató a KékDuna ltádió
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2008' április 24.én tartotta munkaterv szerinti,
soron következő ülését NyergesÍtjfalu Város
Képviselő-testi.ilete.
Az ülés első napirendi pontjában az Onkor.
mányzat 2007. évi gazdálkodásáró| (zárszáma-
dásról) készült rendelettervezetet vitatta meg a
testület, és elfogadta az önkormányzat20o7' évi
egyszerűsített beszámolójának felülvizsgálatáról
készü|t könyvvizsgálói jelentést (bővebbet e havi
lapszámunkban olvashatnak az érdeklődők).
Második napirendben beszámoló hangzott el a
jegyző és az a|jegyző, va.|amint a po|gármesteri
hivatal dolgozóÍnak munkájáró|, majd ezt
követóen elfogadta a belső ellenőrzési vizsgálatok.
ról szó|ó beszámolót'
A negyedik napirendben a képviselők elfogadták az
önkormányzat 2007, évi lakásgazdálkodásáról
készített beszámolót azzal, hogy a hátralékok behaj.
tása érdekében az önkormiínyzat továbbra is tegyen
meg mindent.
A következő napirendben a 2008. évi civi|
szervezeti támogatási keret elosztásáról döntött a
képl'iselő.testiilet, me|yet részletesen e havi |ap-
szárnunkban közzéteszünk.
A hatodik napirendi pontban tájékoztató hangzott el
a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és
az e|őző testtileti ülés óta eltelt időszak esemé.
nyeiről' melyből a képviselők megtudlratták, hogy;
- Csomor Ildikó gazdasági osztá|yvezetőve| egyez-
tetést folytattunk a Tatabányai Megyei Munkaügyi
Központnál, illetve az APEH megyei szervezeténél
a Sportház építésével kapcsolatos szabá|yokról.
Mindkét szeÍvezet. tájékoztatott bennünket, hogy
melyek azok a megoldások' amelyek e|eget tesznek
a törvényesség feltételeinek'
- Budapesten részt vettem azon a Íórumon, melyet
Svájc budapesti követsége rendezett a svájci állam
által biztosított támogatás várható pá|yázati
kiírásairól. Sajrrá|attal kell megállapítani' hogy az
összeg jelentős része két hátrányos régióban
használható fe|, így kevés esé|y van ana, hogy ebből
a pénzből jelentősebb összeget nyerhetünk.
- Levelet írtunk az oktatási és Kulturális Mirrisztéri-
umba Hiller István miniszter úmak, melyben kér-
tük' hogy az újonnan műem|ékké nyilvánítandó
ingatlarrokat tartalmazó minisztériumi rendeletter-
vezetből vegyék ki a Kernstok-vi|la épü|etét' A mű-
em|éki véde|em a|á he|yezés esetében pá|yánaÍon
csak abban az esetben tudunk részt venni, ha az
eredeti állapotot visszaá|lítjuk, illetve megőrizzük,
amelynek olyan magas költségvonzata van, ami
önkormányzatunkra nézve nagyon nagy terhet
jelentene.
. Aprilis l.jérr murrkába á|lt Csajbók Lász|ó, aki a
jövőben az önkormányzati itttézmények felújí
tásával, problémamentes működtetésével kapcsola-
tos feladatokat látja e,|'
. llegbeszélést folytattam Katona Miklóssal' a Lab-
danÍgó Szakosztá|y vezetőjéve| az új sportöltöző
megépítéséről Megá||apodtunk, hogy me|yik az az
időpont' amikor az építés elkezdhető, és kértem
Katona urat, hogy az ideiglenes ö|tözési, fürdési
lehetőségről tárgyaljon a Kernstok Károly Általá-
nos Iskola igazgatójáva|.
- Fekete Márton osztá|yvezetővel és Hatos Ágnes
építéshatósági ü gyintézőve| terepszemlét tartottunk
a Duna-dűlőben' illetve a Frankel Leó utcában'
Megtekintettük a Zo|tek Zrt, á|ta| készítendő
kerítésépítést' annak hatását az o|Í'l.évő ingatlanra,
illetve a Franke| Leó utcában azokat a garázsokat,
ame|yek az elmúlt évtizedekben épültek, és csak a
Frankel Leó utcai közterületek lehetetlenné
tételével közelíthetők meg. A kolléganőt kértem'
hogy ,az em|ített ingat|anró| készítsen fe|jegyzss|,
amiből kiderül, mi a megoldás a közterületek rend.

betételére.
- Keményhangú levelet küldtem a MÁV iue.
tékesének' amiben a vasúti kerítés helyrerfllítását,
illetve a terület rendbe rakását tettem szóvá. A
levélre érkezett válasz szerint a vasút megrendelte
a kerítés rendbetéte,|ét, i|Ietve évi 3 alkalommal
vállalt fűnyírást a terület mellett.
- Megbeszélést folytattam Tíróczí Bálint únal, a
megyei rendőrség főkapitány-helyettesével a
rendőrségi épület felújításríról. Túróczi úr azt kérte,
ha adurrk be v:íros rehabilitációra pályrázatot, annak
|egyen része a rendőrségi épület fe|újítása, melynek
önrészét a rendőrség vá||alja. Elmondtam, hogy az
idei évben erre már nincs lehetőség, de vizsgáljuk a
lehetőségét a következő évben ilyen irrínyú pályázat
beadrísának.
. Megbeszélést folytattam Szabó Andrással a Nyer-
ges TV üzemeltetésérő|. Szóvá tettem, hogy nem
látható a Nyerges TV-ben az Esztergom TV által
biztosított térségi híradó, és azt kértem, hogy egy-
egy eseményről ne egy, másfél órás tudósítást ad.
janak, hanem 5-l0 perces bejátszásokat a viírosban
lebonyolított eseményekő| és programokról.
. Az egyközpontú orvosi ügye|et el|átásának megin.
dításáról ismét tIíÍgyalást folytattunk. Reményeink
szerint az egyközpontú, esztergomi székhe'|yű házi-
orvosi ügye|eti ellátás június l.jével elindu|hat'
. MegkereseÍt Pásztói Tamlís a Szabolcsi Bence
Zeneiskola igazgatója. A megbeszélésen felvetette,
olyan információja van, hogy a zeneiskolát Dorog.
hoz kívánják csatolni. Pásztói úmak elmondtam,
hogy a megyei önkormiínyzat semmilyen hivatalos
megkeresésse| nem é.lt fe|énk, és úgy gondolom,
hogy a megyei önkormányzat és a vríros közötti jó
kapcso|at alapján remélhetjük, hogy minden, a
zeneiskolával kaocsolatos intézkedés előtt hivata.
losan is megkereiik vrírosunkat.
. A képviselő-testület kérésének megfelelően
e|végeztük a közterületek átnevezéséve| kapcsola-
tos felmérést. Ahivatal do|gozói (5 fő) minden hríz-,
illetr,e lakástu|ajdonost megkérdeztek, hogy kíván-
ják.e aközterület átnevezését. Afelmérés alapján az
alábbi válaszokat adták az érintett ingatlantulaj-
donosok:
Utcanév Lakás szám

Fe|szabadu|ás tér 100
Franke| Leó utca 48
Kun Bé|a tér 35
LőwySándor utca 27
Rózsa Ferenc utca 106
Ságvári Endre utca 20
Sallai lmre utca 30
Za|ka Máté utca 20

Közterü|et átnevezését
kérték

8
J

á

4

- Apri l is l7.én Budapesten részt vettem egy
köz|ekedési fórumon, amelyet az ETK onkor-
mányzati K|ub szervezett. A fórum uró| győzött
meg, hogy az országos Közlekedésfejlesztési Kon.
cepcióban még nem szerepel az új esztergomi
Duna-híd, illetve az 5/C köz|ekedési fo|yosó. Ezért
is kell sokkal nagyobb lobbitevékenységet folytatni
ennek megváltozt^társára. Az egyik előadó szerint a
módosítások.most vannak előkészítés a|att a táÍ-
cáná|.
- Április lS.rín a településfejlesztési bizottság el-
nökér'el, a településfejlesztési osztály v ezetőjév e|
és a Fischer-Bau Kft. tu|ajdonosáva| bejárást tartot.
tunk a labdanigópályán a sportöltijző miatt. Fel-
mertilt' hogy esetlegesen ne bontsuk le addig a régi
öltöző épületét, amíg az új el nem késziil. A bejrírás
|Jtán az az ál|áspont a.|aku|t ki, hogy nem |ehet más
helyszínt keresni a |étesítménynek, mint ami az
eredeti tervben szerepel.
- Aprilis 21.én áttekintettem a hátralékok állását
hivatalunknál. Sajnálattal állapítottam meg, hogy

soha ilyen magas nem volt a hátralék aránya (79
MFQ. Ennek megfelelően a jegyző teljesítmény
követe lményeinél egyik fe ladatként adtam a
hátralékok csökkentését.
- Április 22-én megbeszélést folytattunk Bodrogai
Ferenccel, á Forest-Papír KÍi' ügyvezető igazgató-
jával, Dobos Imrével, a Holcim projekt menedzse-
rével' illetve Olveczki Károllyal és Fekete Márton.
nal. A téma a Forest Kft. lete|epedése az lpair
Parkunkban.
- Április 23-án megbeszélést Íblytattam Bakos
György cégvezetőve| és Horváth Sándor ügyr'ezetőGyörgy és Horváth Sándor ügyr'ezető
igazgatóval ,  va lamint Stolczenberger Tibor
tűzo|tópararrcsnokkal a Tűzoltóság épü|etének
esetleges megvásárlásríról. A megbeszélésen abban
maradtunk' hogy nem kir'itelezhető a Tűzoltóság
kérése, így az épület várhatóarr hosszabb távon a
Zoltek Ztt. tulajdonában marad.
.  Ulést tartott  az Esztergom-Nyergesújfa lu
T ö bbcé lú K i s tér ség i  Tá r su l á s .  A z  ü lésen  a
kistelepülési alap t.e1osztásáról' szúnyog gyérítésről,
a közporrti fogorvosi ügyelet tervezéséről és több
aktuális témáról tárgyalt a társulási tanács.
- A képviselő-testület döntésének megfelelően ün-
nepélyes keretek között első alkalommal adtam át
április 24-én 12 újszülöttnek egy-egy szá| virágot,
emlék|apot és 15 000 Ft.ot.

A7 ,,egyebek,' napirend keretében a képviselő-
testüIet:
. rende|etet alkotott ^z avar és kerti hulladék
égetésére, a hríztartási tevékenységgel okozott lég-
szennyezésre Vonatkozó szabályok megáI la.
pításáról szó|ó 7l1997. (I.l.) számír rendeletének
hatályon kívü| helyezéséről' valamint
. Nyergesújfalu város helyi építészeti örökségének
véde|méről.
- Jóváhagyta a Polgármesteri Hivatal Szervezeti és
Működé si S zabá|y zatát,
. elfogadta a Felszabadulás tér . Kölcsey utca
közötti csapadékvíz elvezetés l.elújításával és jár-
daépítéséve| kapcsolatos tájékoztatót, és biztosítja
a hiányzó 1 258 000 Ft + 20 ?o összeget az út.
fenntartási keretből történő átcsoDortosítással.
-  E I f o g a d t a  a  M á j u s  | .  t é i i  p a n e l l a k á s o k
megva|ósíthatósági tanulmányával kapcsolatos
tájékoztatót. A képviselő-testület utasí[otta a pol.
gármesteÍt olyan beruhrázó cég iélkutatására, aki
saját Íinanszírozásban megoldiísi javaslatot tesz a
panelházak fűtésrekon strukciój ára.
- Biztosított bruttó 840 000 Ft összeget az új temető
,,harang|áb'' javítási munká,latainak költségeire.
. Módosította két, létszámcsökkentésseI kapcsola.
tos korábbi önkormányzati határozatait.
. Döntött képviselői alapból történő kérelmekről,
valamint
- határozatot hozott arról, hogy nem éÍt egyeÍ. ̂ z
E-on Zrt. által tervezett Lábatlan.Nyergesújfalu-
Dorog vonalán történő 120 kV-os hálózat, új nyom.
vonalon tórténő kiépítésével.
A képviselő.testület ugyarrezen a napon nregtartott
zárt ü|ésén elfogadta a közoktatási bizottság
javaslatát a 2008. évi pedagógusrrapon ,,Nyerges.
újfa|u lfjúságának Kieme| kedő Nevel éséérÍ. kitün-
tetésben részesülő 4 fő pedagógus szemé|yéről, és
második napirendként döntött szernélyi ügyről.
Május 6.án - négy fontos, határidős téma megtár.
gya|ása érdekében . rendkívüli ülést tartott a
képvise|ő.testü|et'
Az első napirendben a testület a közétkeztetéssel
kapcsolatos közbeszerzési eljárás nyer.tesévé nyil.
Vánította ki a Brilla és Tischner Bt..t'
A következőkberr úgy hatiírozott, hogy a Közép.
dunántúli Regionál is Fej lesztési Tanács által
meghirdetett
.CEDE támogatásárapá|yázatot nyújt be a Bóbita
ovoda és a Kernstok Kríroly AltaIános Iskola, Kos.
suth Lajos 89. szám a|atti épü|et, uszoda, udvar
felújítására,
- TEUT támogatására pályázatot nyújt be a
Felszabadu|ás téri Írtfelúiításra'
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Felhívás!
Az elnrúlt években a városüzemeltetési feladatokat 20-30 ft' közhasmú,
közcélú foglalkoztatott végeáe városunkban. Ebben az évben eddig 1 5 Íií,
jelenleg 7 fti közcélú dolgozó végzi e| a viirosban az üzemeltetéssel és
köztisztasággal kapcsolatos munkálatokat. Nyilvánvaló, hogy 7 főve|
szinte lehetetlen elvésezni a városüzemeltetési feladatokat . Ezért az a|áb-
biakat kériük onöktőT:
. Akinek á háza előtt virágokat ültettünk - ha tud - , kérjük segitsen ezek
nreglocsolásában'
- Ne rakjanak ki a közterületre lakóházak udvarán levágott lüvet illetve
gallyakat.
Az utóbbi időben a polgárnrester.i lrivatalban többen jelezték, hogy rend-
kívül elszaporodtak a temetői |opások, a Í}issen e|ültetett virágokat el-
lopják. Felmetült, hogy alkalmazzunk tenretőőrt' Azonban erre anyagi
Í.edezel hiánya nriatt nincs lehetőség.
Sajrrálatos nródon nenrcsak a tenretőben a sírokról tűnnek el a virágok'
hanern a városi közterületek virágágyásaiból is tetemes mennyiségű
palánta tűnik el, arnit szinte naponta kell pótolni.
Kérjük' hogy legyenek segítségünkre abban, hogy aki ilyen elítélendő
cselekményt ész|elje|ezze,merta bejelentés alapján rendőrségi t.e|jelentést
teszünk az elkövetővel szemben.
óvjuk, vigyázzuk a város közterületeit, parkjait,játszótereit, temetőit' mert
az is a nriénk. Közös érdekünk' hogy a lehetőségeinkhez mérten kialakított
környezetünk állapotát megőrizzi.ik, kárt ne tegyünk sem a közös, sem a
nragántulajdonban.

TeIepü|éstejIesztési oszta|y

FELHIVAS!
NyergesÚjÍa|u Város Po|gármesteri Hivata|a virágágyások gondozására, kertészeti
mUnkára diák0k jeIentkezését várja aZ iskoIai sZÜnidŐben.
Padkaseprőgépre gépkeze|őt keres a|ka|mi munkavégzés keretén be|ü| (nyugdqas is
|ehet)' 

Reoa Józse| íőmunkatárs

Rendelet NyergesújÍalu város helyi építészeti
örökségének véde|méről

NyergesÍrjfalu Város trrkormányzati KépViselő.testülete az áprilisi ülésén
rrregalkotta Nyergesúj1alu vríros helyi építészeti örökségének védelmérő|
szó]ó rende]etét.
A rendelet cé|jaaz, hogy a város közigazgatási területén elhelyezkedő, de
kü|ön jogszabály által védelem alatt nem lévő' építészeti' várostörténeti
szenrpontból megőrzendő, védendő épü|etek és építmények is r,édelemben
részesüllressenek. A helyi véde|em célja Nyergesújt.a|u r,áros sajátos meg.
jelenésérrek, jellegzetességeinek, építészeti' településképi' településszer-
kezeti és ku]turális értékeinek megőrzése.
A rendelet rész|etesen szabá|yozza a helyi véde|em alá véte| eljárási
szabályait és nlenetét, va|amint meghatározza a védelem alá helyezett
építnlényre vonatkozó szakmai követe|ményeket'
A rendelet rrregalkotásáva| egyidejűleg a képviselő-testület he.|yi védelem
a|áhe|yezte a Kerrrstok-r'il]át mint az egyik |eghíresebb he|yi épü|etet. A
védelem aIá helyezés részletes indoklását a városi honlaporr közzétett
előterjesztés részekérrt olvashatják. országos műemléki védettséget
egyébként Nyergesújfa|un 4 építmérry élvez: a templonr' a plébánia
épülete, a sánc.|regyi kőkereszt és a sánc-hegyi kápolna maradványai.
Arnennyiben a r,áros á|lanrpo|gáraí részérő| vannak javaslatok egy-egy
épület, építmény helyi védelem alá helyezését i|letően, úgy aztjuttassák el
írásban a polgármesteri hivatalba Vagy a titkarsag@ nyergesqifalu.hu,
fekete.rrrarton@nvergesuifalu.hu e-mail címekJ e-mail címek bármelyikére-rer<ete 

úartón ieiepúioste]"tei'iosi osztá|yvezető

KI H E LY E ZE TT Ü GY F E LF o GAD Ás
A Komárom-Esztergom Megyei Igazságügyi Hivatal

Jogi Segítségnyújtó Szolgálata
2008. június 3-án 8.30 és 12.00 óra között

a nyergesírj falu i Pol gármesteri Hivatalban ügyfélfo gadást tart.

FOGADONAP
A polgárnresteri hivatal tisztségviselőinek fogadónapja

Misko|czi :lízsef polgármestor.
2008' június 04: (szerda).9.12.,.|. .16 . .

Adolf Jó2sefnéjeryzől :
2008' iúnius 18. (szerda)9:12,.|3.16

RUHAOSZN
A Magyar Vör.öskereszt Varosi Szervezet ingyenes ruhaosztást rendez.

2008' június 4-én ( szen|án) 9 . 12 őráig a Tömegszervezeti Szék-
lrráaban. Minden érdeklődőt szeretettel víírunk.

MVK Városi Szervezeie

I| sZtEtT NYaRGESÚJ tr\LU | ?otGr\Íroi(
Ezűton tájékonatjuk Önöket, hogy Nyergesújfalu Viáros Polglírmes-
teri Hivatalának telefonközpontja korszerűsítése miatt 2008. május
26-tó| a telefonszámok az a|ábbiak szerint változrrak.

514-320
514-355
5 I 4-335
514-336
514-353

514-338
5r4-33',1

5t4-342

5t4-340

514-324
514-325
5r4-326
5r4-323

5r4-352
514-351

5 I 4-333
514-332
sI4-334
514-334
5t4-329
5 l 4-330
514-331

5 I 4-348
514-346
514-347
514-344
514-350
514-349
514-345
514-345
514-343
5 l4-356

5t4-34r

5t4-327.
514-328
514-322
514-32',t
514-354

PortaszoIgálat
Te|efax szrím:
Miskolczi József polgrírmester
Adolf Józsefiré jegyző
Dr. Molnrír Lívia a|jegy zi5
Tttkínág

Kissné Monori Erzsébet
Kondrír LászIóné

I|datú
Kacser Jánosné

Informatika
Tukszár Györgyné

Közigazgatási osztá|y
Kovács Imre Tamásné
Havasi Sándorné
Hernádi Lász|óné
Szalai Béláné

Gyámhivata|
Dr. Katona Brigitta
Deák Istvánné

Pétzügyi osztá|y
Csomor Ildikó
Barsiné Czéh Katalin
Balogh Renáta
Mészáros Anita
Monori Katalin
Fodor Miklósné
Szeifert Zsuzsanna

Telepiilésfejlesztési oszüíly
Fekete Márton
Urbán Gábor
Rekeny Pálné
Hatos Agnes
Repa József
Tóth József
Tiba József
Csajbók László
Medza Márta
Szabó Csaba

Önkormányzati tittair
Mihelik Magdolna

o|anányircda
Urbán Katalin
Tuksár Györgyné
Mayer Gusztávné
Lohner Ilona

iroda

Ipartestiileti tagok. fi gyelmébe!
M E G H I V O

Nyergesújfalu és Kömyéke Vállalkozók Ipartestü|ete
tiszhijító közgyüIés ért

2008. júLnius 9-én ( hétrő) 19 óníra
a Tömegszervezeti Szé|<hiu nagytermébe

2536 Nyergesújfalu' Bartók B. u. 2.
Tervezett napirend

l .) Beszámoló a 2oo7 .- Költségvetés 2008
- Mayer Gyöngyi irodavezető
2.) Felügyelő bizottság beszámolója a 2oo7 , évi gazdálkodásról
- Veidingemé Gál Loretta a FEB elnöke
3.) Tisztségviselők megválasztása ( l0 fő ) a következő 4 évre
. Levezeti: Szűcs Jiínos a választási bizottság elnöke
Felhívjuk a figyelmet, hogy határozatképtelenség esetén a megis-
mételt közgyűlést az eredeti napirendbe foglalt kérdéskeben:
2008. június 9-én |9 óra 15 perckor tartjuk,
mely a tagok számára való tekintet nélkül határozatképes!


